
Saksprotokoll i hovudutval for opplæring og kompetanse -  03.11.2020 
 
Vedtak 
 
Møteinnkalling og sakslista vart godkjent utan merknader. 
 
Skulebesøk kl. 09:15-10:15: 
Laksevåg og Bergen Maritime vidaregåande skule, deltok digitalt frå Laksevåg skule. 
 
Orienteringar i møtet: 
 
-Orientering om samarbeidsprosjektet i Nordhordland og pilotprosjektet Bømlo ved seniorrådgjevar 
Øyvind Oddekalv, opplæring og kompetanse. 
-Grunnlag for sak om opplæringstilbodet for skuleåret 2021-22 ved seniorrådgjevar Susan K. 
Husabø og seniorrådgjevar Tor Ivar Sagen Sandvik, opplæring og kompetanse.  
-Visma in School ved seniorrådgjevar Siren Lønningen Omdahl, seniorrådgevar opplæring og 
kompetanse. 
-Orientering om Område 2 Sentrum Vest, ved områdeleiar Odd Bjarne Berland, opplæring og 
kompetanse. 
 
Spørsmål frå representanten John Andre Kongsvik, H: 

1.Produksjonsskolen/avd. Ulvik i Hardanger: 
Hvor mange elever går der per dags dato?  
Hvor mange elever har vært innom der siste året?  
Hvordan er både helårseffekt og halvårseffekt ved en avvikling av avdelingen?  
2. Har fylkeskommunen skolebygg eller andre eiendommer som per i dag ikke er i drift/tjeneste?  
3. I tidligere utvalgsmøter har vi fått beskjed at antall psykolog stillinger ikke er fylt opp. Hva er 
status vedr ansettelser?  
4. Hvor mange helsesykepleiere er det per elev i Vestland?  
5.Kantinedrift på de videregående skolene i Vestland:  
Er alle kantinene drevet av skolene selv, eller er det eksterne aktører innen noen steder?  
Foreligger det noen subsidier knyttet til kantinedriften for å senke prisen?  
 
Spørsmåla vart stilt munnleg i møtet. Spørsmåla vart svara ut munnleg i møtet av fylkesdirektør for 
opplæring og kompetanse. 
 
 


